

Date: 17-April-2023

التاريخ: 17-أبريل-2023

Our ref: RCD-23-13

المرجع: RCD-23-13

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

KUWAITدولة الكويت

Subject: Supplementary disclosure regarding the outcome of the first Bondholders Association Meeting of Real Estate Company K.S.C.P.'s relating to its bond issuance of KD 80 million - maturing on 28 March 2028.

الموضوع: إفصاح مكمل بخصوص نتائج الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. بقيمة 80 مليون دينار كويتي تستحق بتاريخ 28 مارس 2028.

With reference to the above subject, and to our previous disclosure made on 6 April 2023 regarding the first Bondholders Association Meeting of United Real Estate Company K.S.C.P.'s relating to the bond issuance of KD 80 million - maturing on 28 March 2028, and in accordance with the provisions of Module 10 of the Executive Bylaws of the Law No. 7 of 2010, as amended, regarding the disclosure of material information, we would like to inform you that the said meeting was held on 17 April 2023.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا السابق المؤرخ 6 ابريل 2023 بشأن الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. بقيمة 80 مليون دينار كويتي تستحق بتاريخ 28 مارس 2028 وعملاً بأحكام الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نود إعلامكم أن الاجتماع المذكور قد تم بتاريخ 17 ابريل 2023.

Please find enclosed the supplementary disclosure form of the material information relating to the outcome of the first Bondholders Association Meeting of United Real Estate Company K.S.C.P.'s bond issuance of KD 80 million - maturing on 28 March 2028.

تجدون مرفق لكم طيه نموذج الإفصاح المكمل والمتعلق بنتائج الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. بقيمة 80 مليون دينار كويتي تستحق بتاريخ 28 مارس 2028.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Mazen Issam Hawwa
Vice Chairman
& Group Chief Executive Officer

URC شركة العقارات المتحدة
United Real Estate Co

مازن عصام حوا
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure Form of Material Information

17-April-2023	17-أبريل-2023	التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
6 April 2023	6 أبريل 2023	تاريخ الإفصاح السابق Date of previous disclosure
Supplementary disclosure by URC regarding the outcome of the first Bondholders Association Meeting of United Real Estate Company K.S.C.P.'s relating to its bond issuance of KD 80 million - maturing on 28 March 2028.	إفصاح مكمل من شركة العقارات بشأن نتائج الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. بقيمة 80 مليون دينار كويتي تستحق بتاريخ 28 مارس 2028.	عنوان الإفصاح Title of Disclosure
We would like to inform you that the Bondholders Association of URC's bond issuance of KD 80 million - maturing on 28 March 2028 held its first meeting at 11:30am, on Monday, 17 April 2023 at the Chairman's Club, located in Sharq, Khalid Bin Al Waleed Street, KIPCO Tower, Floor 54 and decided the following: 1- Adoption and signature of the Articles of the Bondholders Association of the bond issuance mentioned above, and the deposit of a copy of same with the Capital Markets Authority. 2- Messrs. Kamco Investment Company K.S.C.P. was elected as the representative of the Bondholders' Association and was granted all the necessary powers to represent the bondholders mentioned in the Bondholders' Articles and any amendments thereto and in accordance with the bond issuance documents and Article 12-47 of Module 11 of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, as amended.	نود الإفادة بأن هيئة حملة سندات شركة العقارات بقيمة 80 مليون دينار كويتي تستحق بتاريخ 28 مارس 2028 قد عقد اجتماعها الأول في تمام الساعة 11:30 من صباح يوم الاثنين الواقع في 17 أبريل 2023 في مقر تشيرمانز كلوب الكويت الكائن في شرق - شارع خالد بن الوليد - برج كيكو - الدور 54 واتخذت القرارات التالية: 1- اعتماد وتوقيع نظام هيئة حملة السندات للإصدار المذكور أعلاه، وإيداع نسخة منه لدى هيئة أسواق المال. 2- انتخاب السادة/ شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع. كممثل لهيئة حملة السندات وتم منحه كافة الصلاحيات اللازمة لتمثيل حملة السندات المنوه عنها في نظام هيئة حملة السندات وأية تعديلات له وطبقا لوثائق ومستندات إصدار السندات، والمادة 47-12 من الكتاب 11 من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم أنشطة الأوراق المالية وتعديلاته.	التطور الحاصل على الإفصاح Developments that occurred to the disclosure
None	لا يوجد	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) The financial effect of the occurring developments (if any)

Mazen Issam Hawwa

Vice Chairman

& Group Chief Executive Officer



شركة العقارات المتحدة
United Real Estate Co

مازن عصام حوا

نائب رئيس مجلس الإدارة

والرئيس التنفيذي للمجموعة

TA R, B, SU